
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 19.12.2018 o 18,00 h 

v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Šintave 
prítomní: podľa prezenčnej listiny 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 
 
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala zástupkyňu, kontrolórku, prítomných poslancov a občanov obce. 

Predsedajúca skonštatovala že je prítomných všetkých 9 poslancov. Následne prečítala program 
zasadnutia a dala o ňom hlasovať. 

     Za overovateľov zápisnice  predsedajúca určila poslancov OZ – Jána Šimulčíka a Zuzanu Endelovú. 

prítomných 9, za:9, zdržal sa:0, proti:0, program zasadnutia bol schválený. 

 

Bod 2) 

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

      Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obdržali poslanci spolu s pozvánkou, 
tvorí prílohu zápisnice. 

     Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 6 v znení : Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 
na vedomie kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0, návrh bol schválený 

 

Bod 3) 
Schválenie predsedov komisií 
     Predsedajúca navrhla za predsedu komisie na ochranu verejného záujmu Ing. PhDr. Jána Šimulčíka, 
PhD. 

Hlasovanie za návrh uznesenia č. 7 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave volí predsedu komisie na 
ochranu verejného záujmu Ing. PhDr. Jána Šimulčíka, PhD. 

prítomných 9, za: 8, zdržal sa: 0, proti:0, nehlasoval poslanec Šimulčík, návrh bol schválený 
 

     Predsedajúca informovala prítomných, že nikto z poslancov nemá záujem o predsedu finančnej 
komisie a preto sa na porade poslancov dohodlo, že finančná komisia bude pozostávať zo všetkých 
poslancov a viesť zasadnutie bude vždy iný poslanec podľa abecedného zoznamu. 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia č. 8 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie že komisia 
finančná a pre správu majetku obce bude pracovať bez predsedu v zložení  všetkých  poslancov 
Obecného zastupiteľstva. 
 
prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0,  návrh bol schválený 
 

     Predsedajúca informovala prítomných, že na žiadosť poslankyne Evy Tvarožkovej, ktorá sa vzdáva 
predsedníctva komisie verejného poriadku, prevencie a ochrany majetku navrhuje za predsedu tejto 
komisie poslanca Ivana Miklošíka. 



Hlasovanie za návrh uznesenia č. 9 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave volí predsedu komisie 
verejného poriadku, prevencie a ochrany majetku poslanca Ivana Miklošíka. 
 

prítomných 9, za: 8, zdržal sa: 0, proti:0, nehlasoval poslanec Miklošík, návrh bol schválený 
 
Bod 4) 
Žiadosť zboru pre občianske záležitosti pri Obecnom úrade v Šintave o vyplatenie paušálnych odmien 
na úpravu zovňajšku pre účinkujúcich členov ZPOZ za rok 2018 
 
     Predsedajúca informovala prítomných so žiadosťou Zboru pre občianske záležitosti pri Obecnom 
úrade v Šintave o vyplatenie paušálnych odmien na úpravu zovňajšku pre účinkujúcich členov ZPOZ za 
rok 2018. 
     Podľa platného Poriadku odmeňovania účinkujúcich pri občianskych obradoch ZPOZ pri OcU Šintava 
z roku 2015 – v záujme zabezpečenia  dôstojnej úrovne občianskych obradov je potrebné primerané 
spoločenské oblečenie a úprava zovňajšku účinkujúcich. Jedná sa o Miroslava Holičku – sobášiaceho, 
Janku Skaličanovú – matrikárku, Máriu Árvaiovú – recitácia, Teréziu Árvaiovú – recitácia. Podľa platného 
Poriadku odmeňovania im za toto patrí odmena 30,- €. 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia č. 10 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje vyplatenie 
paušálnych odmien na úpravu zovňajšku pre účinkujúcich členov Zboru pre občianske záležitosti pri 
obecnom úrade v Šintave za rok 2018 – ošatné v sume 30,- € v zmysle poriadku na odmeňovanie 
účinkujúcich pri občianskych obradoch ZPOZ pri Obecnom úrade v Šintave, schváleného OZ v Šintave 
dňa 26.1.2015, uznesením č. 9, bod b). 
 
prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0,  návrh bol schválený 
 
 
Bod 5) 
Informácia o situácii na ZŠ s MŠ Šintava 
 
       Predsedajúca udelila slovo Mg. Kamile Tóthovej, poverenej riadením školy, aby prítomných 
informovala o aktuálnej situácii na škole. 
     Mgr. Kamila Tóthová – k 30.11.2018 dali výpoveď riaditeľ školy, zástupkyňa za základnú školu, 
zástupkyňa za materskú školu, jedna pani učiteľka a asistentka učiteľa.  Prijali sme dve kvalifikované 
pani učiteľky, ktoré začali pracovať od 4.12.2018, takže bolo zabezpečené riadne  vyučovanie a žiaci 
nepocítili žiadny problém. Zo školy odišla aj špeciálna pedagogička, ktorá zastrešuje projekt a promptne 
hľadáme náhradu. K 31.12.2018 odchádza ekonómka školy, nová ekonómka sa zaúča a nastupuje po 
novom roku. V spolupráci s obcou sa sfunkčnila rada školy, ktorá už mala svoje úvodné zasadnutie,  
vyhlásilo sa výberové konanie na riaditeľa školy. Na škole bola kontrola z inšpektorátu bezpečnosti 
práce. 
     V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: 

– Šimulčík – informoval sa na žiadosti podľa infozákona 

– Tóthová odpovedala, že dostali žiadosť o informáciu od bývalého p. riaditeľa kde sa zaujímal 
o kontrolu inšpektorátu práce 

– Kavoň – informoval sa na postup pri vyhlasovaní výberového konania na riaditeľa školy, navrhol 
zverejniť inzerát v nejakom periodiku, napr. sereďsko-hlohovecko, posunúť termín z dôvodu 
vianočného obdobia, nechal sa zúžený priestor. 

– Šimulčík –  portál ministerstva vnútra SR je na výberové konania takéhoto typu 

– Vedródyová – zverejniť na sereďskej tabuli. 
 



     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 11 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
berie na vedomie informáciu Mgr. Kamily Tóthovej, poverenej riadením školy o aktuálnej situácii na ZŠ 
s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave. 
 
prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0,  návrh bol schválený 
 
 
 
Bod 6) 
Zásady odmeňovania poslancov 
     Predsedajúca informoval prítomných, že Zásady odmeňovania poslancov z roku 2015 sa prepracujú 
na nové podmienky. Tieto budú predmetom rokovania Obecného zastupiteľstva v januári 2019. 
     Hlasovanie za návrh uznesenia č. 12 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje obecný úrad 
vyhotovením nových Zásad odmeňovania poslancov a tieto nové zásady budú pripravené na schválenie 
v mesiaci január na zasadnutie OZ 
 
prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0,  návrh bol schválený 
 
Bod 7) 
Plán stretnutí OZ na I. polrok 2019 
 
     Predsedajúca informovala prítomných o pláne stretnutí Obecného zastupiteľstva na I. polrok 2019 
vždy posledný pondelok v mesiaci v dvojmesačných intervaloch nasledovne: 28.1., 25.3., 27.5., 
24.6.2019. 
 Hlasovanie za návrh uznesenia č. 13 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje plán stretnutí 
OZ na I. polrok 2019: 28.1., 25.3., 27.5., 24.6.2019. 
 
prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti:0,  návrh bol schválený 
 
 
Bod 8) 
Informácia o mandáte poslankyne Bc. Zity Csemezovej 
     Predsedajúca oboznámila prítomných s poverením starostky obce na zastupovanie pre Bc. Zitu 
Csemezovú, taktiež prečítala žiadosť Bc. Zity Csemezovej o dlhodobé uvoľnenie zo zamestnania pre 
výkon funkcie poslanca. Nakoľko je zamestnancom obecného úradu v pozícii zdravotná sestra 
Zariadenia opatrovateľskej služby v Šintave, funkcia poslanca je nezlučiteľná s funkciou zamestnanca 
obce. Žiada o uvoľnenie k 1.1.2019. Predsedajúca prečítala aj písomné poverenie zástupkyne starostky. 
Toto poverenie je účinné od 19.12.2018 na zastupovanie starostky obce v plnom rozsahu. 
 
Hlasovanie za návrh uznesenia č. 14 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
poverenie starostky obce na zástupcu starostky obce pre Bc. Zitu Csemezovú. 
 
prítomných 9, za: 8, zdržal sa: 0, proti:0, nehlasovala poslankyňa Csemezová, návrh bol schválený 
 
 
Bod 9) 
Interpelácia poslancov 
 
     V rámci interpelácie vystúpila starostka obce a poďakovala Romanovi Matušicovi, Petrovi Šonovi, 
pracovníčkam obce a všetkým poslancom za akciu Mikuláš, ktoré sa podarilo zrealizovať v krátkom 
časovom intervale. Zabezpečili sme podľa harmonogramu zber papiera, plastov, hoci už nemáme 



pracovníka na stroje, p. Molnár odišiel do dôchodku, s odvozom vypomohol p Endres. Takisto sa 
odhrnul sneh vďaka p. Miklošíkovi cez víkend, keď nasnežilo. Žiada, aby občania boli nápomocní a 
tolerantní. 
     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

– Endelová – upozornila, že kontajnery na šatstvo sú plné, treba zvýšiť harmonogram odvozov, 

– Kavoň – žiada o vypracovanie prehľadu o všetkých zamestnancoch,  čo robia, navrhol zverejniť 
na stránke náplň práce pre pracovníka, ktorého budeme hľadať namiesto p. Molnára, dostávať 
materiály k prerokovaniu v časovom predstihu. 

– Starostka – má v pláne s poslancami prejsť spoločne majetok obce začiatkom budúceho roka. 
 
 
      
Bod 10) 
Diskusia na názory občanov 
 
     V rámci diskusie vystúpili nasledovní občania: 

– Marek Endel – nezverejnená, alebo chýba v prílohe audítorská správa, ktorú spomína na 
ustanovujúcom zasadnutí OZ v príhovore bývalý starosta obce Miroslav Holička, ďalej ohľadne webovej 
stránky obce – nie sú zverejnené všetky faktúry, závady v zmluvách, pri  niektorých sa nedajú otvoriť 
Pdf-ka, pri zmluve s p. Dudonom je zverejnené jeho  rodné číslo. 

– Ján Šimulčík – niekto má zodpovednosť za to, 

– Mário Macho – pripomienka k zverejnenému rozpočtu obce, nezrozumiteľný pre bežného 
občana, doporučuje tabuľkovú formu, nenašiel na web stránke zverejnenú zmluvu – oprava strechy na 
škole, 

– Jozef Holbík – treba zabezpečiť mikrofón, 

– Zuzana Endelová – pripomienkovala zmluvu s jedálňou v Seredi, že je platná len do konca 
kalendárneho roka 

– Štefan Koričanský – má kontakt na pracovníka s fekálnym vozidlom, ozvučenie rokovacej 
miestnosti, na ul. Vinohradská je viacero nedostatkov – prechod pre chodcov, rozhlas – nič nepočuť. 

– Mário Macho – výzva občanom, aby predkladali požiadavky na investičný zámer. 

– Jaroslava Stehelová – promptne riešiť školu – uzavrieť cestu pred školou. 
 
Na všetky diskusné príspevky odpovedala predsedajúca. 
 
 
Bod 11) 
Záver 
     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť, pozvala na ďalšie zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva, ktoré sa uskutoční dňa 27.12.2018 o 18,00 hodine v zasadacej miestnosti obecného 
úradu a zasadnutie ukončila. 
 
 
Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 
 
 
       Bc. Stanislava    R e ž n á k o v á 
                      starostka obce 
 
 


